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Zápisnica z II. zasadnutia roku 2022 Obecného zastupiteľstva v obci Bíňa konaného dňa 

27.06.2022 o 18,00 tej hodine, na Obecnom úrade Obce Bíňa. 

I. 

Rokovanie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol v zmysle zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení a v zmysle Rokovacieho poriadku Obce Bíňa starosta obce Szabolcs Kremmer, 

ktorý privítal prítomných poslancov na zasadnutí.  

Po nahliadnutí do prezenčnej listiny skonštatoval, že na zasadnutí je prítomných 6 poslancov 

obecného zastupiteľstva z celkového počtu 7 poslancov a tým je splnená podmienka, aby bolo 

Obecné zastupiteľstvo uznášaniaschopné.  

Prítomní poslanci: Ing Norbert Herbácskó, Mária Haľamová, Andrea Töröková,  Mgr. Nikoleta 

Vavrecká, Róbert Antal, Zsolt Šmid. 

Neprítomní poslanci: Szabolcs Bognár ( nedostavil sa z pracovných dôvodov) 

Ďalšie prítomné osoby: Szabolcs Kremmer, Mgr. Erika Mesárová, JUDr. Barbara Juhászová, 

Nora Tóthová, 

Prezenčná listina zo zasadnutia je prílohou zápisnice.  

 

Program rokovania: 

1. Otvorenie rokovania 
2. Voľba návrhovej komisie 
3. Voľba zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
4. Stanovisko Hlavnej kontrolórky k záverečnému účtu 
5. Schválenie záverečného účtu 
6. Schválenie úpravy rozpočtu za prvý polrok 2022 
7. Určenie volebných obvodov pre voľby poslancov obecných zastupiteľstiev, počtu poslancov 

obecných zastupiteľstiev v nich 
8. Utvorenie volebných okrskov a volebných miestností  
9. Schválenie predaja nehnuteľnosti vo vlastníctve obce na základe vypracovaného Geometrického 

plánu. 
10. Schválenie programu Obecných osláv 
11. Rôzne – žiadosť občana o preplatenie cestovného, Aktuálny stav projektov, možnosť nákupu 

vyfrézovaného materiálu - asfalt a ďalšie..  
12. Prijatie uznesení 
13. Záver 

 

Starosta prečítal návrh programu. Poslanec p. Antal navrhol do programu pridať dva body a to:  

- udelenie ceny obce 

- umiestnenie vlajok 

 

Poslanci so zmenou programu súhlasili a nakoľko neboli ďalšie návrhy na zmenu, pristúpilo sa 

k hlasovaniu. Poslanci schválili program rokovania nasledovne:  

 

 

Uznesenie č. 10/27062022 

Obecné zastupiteľstvo v Bíni 

Schvaľuje   Program rokovania Obecného zastupiteľstva zo dňa 27.06.2022 v znení: 
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Program rokovania: 

1. Otvorenie rokovania 
2. Voľba návrhovej komisie 
3. Voľba zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
4. Stanovisko Hlavnej kontrolórky k záverečnému účtu 
5. Schválenie záverečného účtu 
6. Schválenie úpravy rozpočtu za prvý polrok 2022 
7. Určenie volebných obvodov pre voľby poslancov obecných zastupiteľstiev, počtu 

poslancov obecných zastupiteľstiev v nich 
8. Utvorenie volebných okrskov a volebných miestností  
9. Schválenie predaja nehnuteľnosti vo vlastníctve obce na základe vypracovaného 

Geometrického plánu. 
10. Schválenie programu Obecných osláv 
11. Rôzne – – Návrhy poslanca Róberta Antala – udelenie ceny obce, umiestnenie vlajok, 

žiadosť občana o preplatenie cestovného, Aktuálny stav projektov, možnosť nákupu 
vyfrézovaného materiálu - asfalt a ďalšie..  

12. Prijatie uznesení 
13. Záver 

 

Celkový počet poslancov OZ: 7 

Prítomní: 6 Neprítomní: 1 

Za Hlasovali: 6 Proti:0 Zdržal sa: 0 

 

 

II. 
 

Za návrhovú komisiu boli navrhnutý poslanci:    Mgr. Nikoleta Vavrecká 

       Róbert Antal 

 

Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí  poslanci:  Mária Haľamová 

       Andrea Töröková 

a za zapisovateľku JUDr. Barbara Juhászová. 

 

Starosta obce dal o návrhu hlasovať. 

 

Uznesenie č. 11/27062022 

Obecné zastupiteľstvo v Bíni 

Schvaľuje  

Návrhovú komisiu v zložení:  Mgr. Nikoleta Vavrecká, Róbert Antal 

Overovateľov zápisnice:  Mária Haľamová. Andrea Töröková 

Zapisovateľku: JUDr. Barbara Juhászová 

 
Celkový počet poslancov OZ: 7 

Prítomní: 6 Neprítomní: 1 

Za Hlasovali: 6 Proti:0 Zdržal sa: 0 
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III. 
 

Starosta predložil Záverečný účet obce Bíňa 2021. Uvedený materiál bol zaslaný emailom 

poslancom na preštudovanie, ako aj vyvesený na úradnej tabuli podľa zákonných podmienok. 

Starosta vyzval hlavnú kontrolórku aby predniesla svoje stanovisko. Podľa jej stanoviska, ktoré 

je prílohou zápisnice boli dodržané podmienky zverejnenia. Ďalej uvádza, že odporúča schváliť záverečný 

účet v znení ako bol predložený. 

Starosta vyzval poslancov, aby položili otázky týkajúce sa nejasností v dokumente. Po ich 

zodpovedaní sa pristúpilo k hlasovaniu. 

  

Uznesenie č. 12/27062022 

Obecné zastupiteľstvo v Bíni 

A. Prerokovalo predložený návrh Záverečného účtu obce Bíňa za rok 2021  

B.  Berie na vedomie správu a stanovisko hlavnej kontrolórky k Záverečnému účtu obce 

Bíňa za rok 2021. 

C. Schvaľuje Záverečný účet obce Bíňa za rok 2021 a celoročné hospodárenie za rok 

2021 bez výhrad. 

 
 
Celkový počet poslancov OZ: 7 

Prítomní: 6 Neprítomní: 1 

Za Hlasovali: 6 Proti:0 Zdržal sa: 0 

 

IV. 

 
Ďalej starosta predložil návrh na zmenu rozpočtu za I. polrok 2022, ktorý je prílohou zápisnice.  

Najdôležitejšie zmeny sú z dôvodu neustále sa zvyšujúcich cien energií. Firma Energie2, ktorá vyhrala 

spoločné verejné obstarávanie aj pre dodávku plynu aj elektriny, zaslala každej obci zvýšenie poplatkov 

takou formou, že sa nezmenili podmienky VO, preto obec tieto poplatky „naviac“, ktoré vo VO zahrnuté 

neboli zaplatiť bude musieť. Už len samotné preddavky sú vo výške 9 tisíc eur.  Z tohto dôvodu je nutná 

úprava rozpočtu.      

OZ sa uznieslo nasledovne: 

 

Uznesenie č. 13/27062022 

Obecné zastupiteľstvo v Bíni 

A.  Berie na vedomie  Úpravu rozpočtu na prvý polrok za rok 2022. 

B. Schvaľuje úpravu rozpočtu v zmysle § 14 ods. 2 písm. a. zákona č. 583/2004 Z. z. 

o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy v znení neskorších predpisov. 

 
Celkový počet poslancov OZ: 7 

Prítomní: 6 Neprítomní: 1 

Za Hlasovali: 6 Proti:0 Zdržal sa: 0 
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V. 
 

Dňa 29.10.2022 sa uskutočnia spojené voľby do orgánov samosprávy obcí a voľby do orgánov 

samosprávnych krajov. Pre voľby poslancov zastupiteľstva sa v obci utvoria volebné obvody, v ktorých 

sa volia poslanci zastupiteľstva pomerne k počtu obyvateľov obce. Zákon č.180/2014 Z. z. o podmienkach 

výkonu volebného práva a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov 

stanovuje, že „volebné obvody a počet poslancov obecného zastupiteľstva v nich určí a zverejní obecné 

zastupiteľstvo v lehote uvedenej v rozhodnutí o vyhlásení volieb na úradnej tabuli obce a na jej webovom 

sídle, ak ho má zriadené.“ V rozhodnutí predsedu NR SR č.209/2022 Z. z. o vyhlásení volieb do orgánov 

samosprávy obcí a o vyhlásení volieb do orgánov samosprávnych krajov predseda NR SR určil lehotu na 

určenie volebných obvodov pre voľby poslancov obecných zastupiteľstiev a počtu poslancov obecných 

zastupiteľstiev v nich do 20. júla 2022.  

Pravidlá pre určenie počtu poslancov zastupiteľstva upravuje zákon o obecnom zriadení, pre 

našu obec je to 7 až 9 poslancov (§ 11 ods.3 písm. d) zákona č.369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 

neskorších predpisov). Na základe uvedeného je potrebné určiť počet volebných obvodov ako aj počet 

poslancov v nich pre voľby do orgánov samosprávy obcí v roku 2022. 

Starosta otvoril diskusiu. p. Antal odporúča počet 9, z dôvodu, že ak chýba nejaký poslanec pri 

rozhodovaní, aby nie len malý okruh osôb rozhodoval o veciach obce. Takisto viac ľudí viac pomôže pri 

rôznych akciách, môžu mať viac pohľadov na danú vec. Poslanci, ktorí sú úž viac volebných období v 

zastupiteľstve uviedli, že v obci už bolo zloženie poslancov v počte 9, ale práve kvôli tomuto bolo ešte 

ťažšie rozhodovať o veciach pre viac  protichodných názorov. Ostatní poslanci tiež súhlasili, že stačí do 

zastupiteľstva 7 poslancov.  

Obecné zastupiteľstvo hlasovalo a uznieslo sa nasledovne: 

      

Uznesenie č. 14/27062022 

Obecné zastupiteľstvo v Bíni 

A. Určuje pre voľby do orgánov samosprávy obcí, ktoré sa uskutočnia 29.10.2022 v obci Bíňa  
jeden volebný obvod. 

B. Určuje počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Bíni na volebné obdobie 2022-2026, 
a to 7 poslancov 

 
 
Celkový počet poslancov OZ: 7 

Prítomní: 6 Neprítomní: 1 

Za Hlasovali: 5 (Herbácskó, Haľamová, Töröková, Vavrecká, Šmid)  

Proti:1 ( Róbert Antal) Zdržal sa: 0 

 

 

VI. 

 
V ďalšom bode starosta informuje zastupiteľstvo povinnosť utvoriť volebné okrsky a určiť volebnú 

miestnosť v lehote podľa rozhodnutia predsedu NR SR č.209/2022 Z. z. o vyhlásení volieb do orgánov 

samosprávy obcí a o vyhlásení volieb do orgánov samosprávnych krajov predseda NR SR do 10.augusta. 

2022.  
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V zmysle § 8 ods. 1) zákona č. 180/2014 Z. z. o podmienkach výkonu volebného práva a o zmene 

o doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov utvára volebné okrsky a určuje volebnú 

miestnosť starosta obce. Preto informuje zastupiteľstvo, že vydal rozhodnutie ktorým utvára jeden volebný 

okrsok a určuje volebnú miestnosť  - Veľkú sálu kultúrneho domu na adrese Bíňa 107. 

Poslanci túto informáciou berú na vedomie, nie je nutné o nej hlasovať.  

 

 

VII. 

 
Ako ďalší bod prerokovali poslanci žiadosť č. 116/2022 zo dňa 02.02.2022 o zámere odkúpiť 

nehnuteľnosť, o ktorej hlasovali poslanci na predchádzajúcom zasadnutí. Uznesením č. 05/18032022 

súhlasili s predajom nehnuteľnosti v prípade, ak žiadateľka na vlastné náklady dá vyhotoviť geometrický 

plán a uhradí náklady spojené s predajom. Žiadateľka po oznámení stanoviska poslancov dala 

vypracovať geometrický plán, ktorý je prílohou zápisnice. Podľa geometrického plánu schváleného 

okresným úradom, katastrálny odbor, ide o dve novovytvorené parcely 414/20 a 414/21, ktoré majú spolu 

rozlohu 47 m2. Pri dohodnutej cene 1,85 eur za m2 Obec predá nehnuteľnosť za kúpnu cenu 86,95 eur. 

V rámci diskusie sa Ing. Herbácskó opýtal, či nebude v budúcnosti problém pre obec pri budovaní 

inžinierskych sietí, ak uvedenú časť parcely predáme do vlastníctva inej osoby. Starosta uviedol, že 

uvedená časť nebude chýbať, nakoľko aj ostatné domy v tej ulici majú rovnaké postavenie. Niektoré 

takisto ešte nemajú vysporiadané tieto predzáhradky, iný toto už riešili v minulosti a obec im vyhovela. 

Nakoľko neboli ďalšie otázky, zastupiteľstvo pristúpilo k hlasovaniu: 

  

Uznesenie č. 15/27062022 

Obecné zastupiteľstvo v Bíni 

A. Schvaľuje predaj nehnuteľnosti, ktorého zámer bol odsúhlasený uznesením obecného 
zastupiteľstva č. 05/18032022 zo dňa 18.03.2022, na základe vypracovaného 
Geometrického plánu č.164/2022-2 zo dňa 06.05.2022 schváleného Okresným úradom Nové 
Zámky, katastrálny odbor dňa 23.05.2022 pod č. 726/22 za cenu 1,85 eur za m2 

 
 
Celkový počet poslancov OZ: 7 

Prítomní: 6 Neprítomní: 1 

Za Hlasovali: 6 Proti:0 Zdržal sa: 0 

 

 

VIII. 

 
Ako ďalšie starosta predložil návrh programu Obecných osláv, ktorý je prílohou zápisnice. Podľa 

predbežných kalkulácií by sa celkové výdavky na oslavy mali pohybovať okolo 5 až 6 tisíc eur. Čo sa týka 

cateringu – obed bude zabezpečený ako minulý rok, na večeru a pre vystupujúcich sa bude variť guláš. 

Sú zabezpečené mobilné záchody, dohodnuté stánky s občerstvením, skákací hrad a niekoľko  

stánkových predajcov hračiek. Ozvučenie zabezpečí firma, ktorá bola minulý rok. Tombola bude iba taká 

čo sa pozbiera od sponzorov.   

Ing. Herbácskó uviedol, že odporúča zabezpečiť viac SBSkárov, nakoľko ani pri minuloročnom 

incidente nebol postačujúci ich zásah. Okrem toho neboli príliš aktívny pri viacerých prípadoch.  Starosta 
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uviedol, že sa s nimi dohodne, aby v neskorých hodinách a nadránom prislali aj hliadku, ktorá má v noci 

službu. Tiež by odporučil aby bola počas dňa dostupná zdravotná služba. Ako posledné uviedol, že by 

bolo dobré sa ešte raz stretnúť a dohodnúť podrobnosti, kto má akú úlohu  pri príprave a v deň osláv.   

Ďalej sa v rámci programu osláv prebral aj návrh p. Antala  - Udelenie cien obce. Poslanci 

súhlasia s udelením ceny obce pre jednu osobu z dvoch, ktoré p. Antal navrhol. V rámci diskusie sa 

prebralo, aká cena by sa mala vyhotoviť, akou formou by sa mala odovzdať, či pôjde o cenu obce alebo 

vyhlásenie čestného občianstva. Nakoniec sa poslanci dohodli, že udelenie takejto ceny nie je vhodné 

zakomponovať medzi dve vystúpenia programu, nakoľko by na to trebalo vyhradiť viac času a odovzdať 

cenu v slávnostnejšej atmosfére.  Poslanci sa dohodli, že sa k tejto téme vrátia na ďalšom zasadnutí 

a dohodnú sa podrobnosti o cene ako aj o osobitnej slávnosti v duchu ako sa konal spomienkový večer 

organizovaný Folklórnym súborom Rozmaring pre pána  F. Csókasa. 

Nakoľko neboli ďalšie  pripomienky, pristúpilo sa k hlasovaniu. 

 

Uznesenie č. 16/27062022 

Obecné zastupiteľstvo v Bíni 

A. Schvaľuje  Program „XXVI. Obecné oslavy“  
 
Celkový počet poslancov OZ: 7 

Prítomní: 6 Neprítomní: 1 

Za Hlasovali: 5 (Herbácskó, Haľamová, Töröková, Vavrecká, Šmid)  

Proti: 0 Zdržal sa: 1 ( Róbert Antal) 

 

 

IX. 
Rôzne 

Obyvateľka Anita C. požiadala obec o príspevok na dopravu za účelom návštevy svojho syna 

v Centre pre deti a rodiny Dedina Mládeže, kde je umiestnený jej syn, ktorého opatrovníkom je obec na 

základe zverenia súdom. Predložila cestovné lístky v hodnote 33,75 a potvrdenie z centra detí a mládeže.  

Starosta uvádza, že v zmysle § 64 ods. 1  zákona č. 305/2005 Z. z. o sociálnoprávnej ochrane 

detí a o sociálnej kuratele a o zmene a doplnení niektorých zákonov Obec môže poskytovať príspevok 

na dopravu.  Ďalej uvádza zákon v ods. 2  uvedeného ustanovenia:  ak obec takýto príspevok poskytuje, 

podmienky poskytovania urči obec vo všeobecne záväznom nariadení obce. Nakoľko obec takéto 

nariadenie nemá, starosta odporúča uvedenú otázku prerokovať a hlasovať o tom zastupiteľstvom. 

Poslanci sa zhodli, že uvedenú sumu nie je vhodné preplatiť nakoľko na to obec nemá vyhradené 

financie, a nepovažujú žiadosť o opodstatnenú, nakoľko by to bolo nefér voči ostatným občanom – 

rodičom, ktorý majú tiež výdavky na vlastné deti a obec im výdavky na vlastné dieťa v žiadnej forme 

neprepláca.           

Starosta prečítal návrh uznesenia o ktorom by sa malo hlasovať.  

Obecné zastupiteľstvo v Bíni 

A. Schvaľuje  preplatenie cestovných nákladov občianke Anita Cifrová za účelom návštevy 
dieťaťa umiestneného v centre detí a rodiny Dedina Mládeže vo výške 33,75    

 
Celkový počet poslancov OZ: 7 

Prítomní: 6 Neprítomní: 1 

Za Hlasovali: 0 Proti:0 Zdržal sa: 7 

Nakoľko sa všetci hlasovania zdržali UZNESENIE NEBOLO PRIJATÉ. 
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Ako ďalšie sa prebral návrh pána Antala: vyvesenie vlajok „Felvidfék zászló“ a  „Székely zászló“. 

Všetci sa zhodli, že je potrebné si preštudovať akou formu a kde možno vlajky vyvesiť, preto sa k tejto 

otázke vrátia na nasledujúcom zasadnutí.   

 Ďalej sa prebral aktuálny stav projektov –  

Dopravné značenie –  Firma STOMON už zaslala vypracovaný projekt, ale je nutné ho ešte 

prepracovať, nakoľko tam chýba označenie na hlavnej ceste. Po vypracovaní, ho bude nutné ešte dať 

schváliť Okresným úradom, Nitra  a Nové Zámky.   

Projekty z Nitrianskeho samosprávneho kraja – všetky tri boli schválené, po realizácii,po podaní 

vyúčtovania a kontrole dodržania podmienok budú refundované. Realizácia je do konca roka. 

 

Chodníky- Starosta uviedol, že je ukončené verejné obstarávanie a predložil dokumentáciu 

k nahliadnutiu. Uviedol, že v prílohe je k nazretiu zmluva, ktorá sa bude podpisovať s firmou, ktorá VO 

vyhrala, t.j. s firmou ELKOM. VO bolo uzavreté s cenou 34 561,85 eur. Refundácia z IROPu by mala byť 

vo výške 30 325,48 eur. Spoluúčasť obce na financovaní teda činí sumu 4 236,37 eur. Starosta dodáva, 

že môže nastať ešte zmena percenta spoluúčasti, tú však bude treba znovu schvaľovať Obecným 

zastupiteľstvom. 

 Ďalšie hodnotiace kolo na podanie žiadosti je do 15. júla a neskôr v septembri. Keby sa podala 

žiadosť, dotáciu by sme mohli čerpať ešte tento rok aj keby sa projekt realizoval na jar. Starosta ďalej 

uviedol, že v zmluve je odkladacia podmienka   - jednostranné odstúpenie od zmluvy v prípade ak podaná 

žiadosť o refundáciu neprejde kontrolou. Starosta odporúča podanie žiadosti čím skôr.  Ing. Herbácskó 

uviedol, že by si rád najprv preštudoval dokumentáciu a opätovne žiada aj predložiť dokumentáciu 

projektu Program obnovy dediny. Ďalej uvádza, že sa mu zdá neprimerane vysoká cena v porovnaní 

s tým koľko obec platila minulý rok za značne väčšie množstvo asfaltu. Starosta uviedol, že ceny išli hore 

vo všetkých sférach a žiadna firma neposkytla lepšiu ponuku. Ďalej by Ing. Herbácskó chcel vedieť, kedy 

by boli prostriedky použité na projekt refundované a či vôbec máme nejakú garanciu, že tie prostriedky 

dostaneme. Na to opäť starosta uvádza informáciu, že samotná realizácia bude len v prípade ak už prejde 

žiadosť a všetky jej náležitosti kontrolou. Na otázku „kedy?“ odpovedať dopredu presne nevie, uvádza 

však, že tento rok sa stihnú akurát podpísať zmluvy, ale realizácia pravdepodobne prejde do ďalšieho 

roka.  

 Po ukončení diskusie ohľadne projektu Obecné zastupiteľstvo hlasovalo nasledovne: 

 

Uznesenie č. 17/27062022 

Obecné zastupiteľstvo v Bíni 

Schvaľuje   

a) predloženie žiadosti o príspevok za účelom realizácie projektu s názvom „Rekonštrukcia 
chodníka – Obec Bíňa“, kód výzvy: IROP-CLLD-X152-512-001, 

b) zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami výzvy, 
c) zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu zo strany 

obce ako žiadateľa vo výške 4.237,28 eur z celkových oprávnených výdavkov vo výške 
34.561,85 eur. 

 
Celkový počet poslancov OZ: 7 

Prítomní: 6 Neprítomní: 1 

Za Hlasovali: 5 (Antal, Haľamová, Töröková, Vavrecká, Šmid)  

Proti: 0  

Zdržal sa: 1 ( Ing. Herbácskó) 



8 
 
 

 

Ing. Herbácskó sa ďalej informuje ohľadne úveru, ktorý obec vzala na opravu vozovky – či sa 

pohol úrok a ohľadne finančnej pomoci, ktorú poskytlo ministerstvo financií. Starostu uvádza, že úrok sa 

nezmenil, platí dohodnutá úroková sadzba a čo sa týka pomoci od min, financií - vtedy bola reč o tom, že 

uvedený úver štát obciam odpustí. Úver zatiaľ odpustený nie je, ale podľa podmienok ho treba začať 

splácať až v ďalších rokoch. 

Ako ďalšie informuje starosta o možnosti vytvoriť Školský obvod aj so základnou školou v obci 

Čata. Uvedené sa ešte rieši, čaká sa na odpoveď zo Školského odboru z Nitry, či môže mať obec dva 

Školské obvody, nakoľko má obec už vytvorený obvod aj s Kamenínom.  

  

 

X. 
Diskusia a záver 

 

V rámci ďalšej diskusie starosta informoval poslancov o ponuke – nákup vyfrézovaného materiálu 

– asfaltu. Na obecný úrad bola zaslaná ponuka na uvedený materiál, ktorý je vhodný na opravu výtlkov, 

krajnice a pod. Cenová ponuka je prílohou zápisnice. Poslanci sa zhodli, že by obec mala využiť ponuku, 

treba prejsť celú obec a zistiť si, koľko by sme toho materiálu potrebovali.  

Starosta obce na záver poďakoval prítomným poslancom za účasť a zasadnutie obecného 

zastupiteľstva ukončil. 

 

 

 

 

Starosta Obce:   Szabolcs Kremmer   ........................................... 

 

 

Overovatelia:  Mária Haľamová  ........................................... 

        

   Andrea Töröková  ........................................... 

 

 

Zapisovateľka:  JUDr. Barbara Juhászová ........................................... 


